
 
 

 

Protokoll från årsstämma avseende verksamhetsåret 2023/2024  

Högmarsö Kapell 2024-06-08 

 

1. Ordförande Lars Boman hälsade alla välkomna och öppnade stämman. 

 

2. Christer Sjölund valdes till mötesordförande och Susanna Holmström till sekreterare. 

 

3. Margaretha Bergman och Mats Torén valdes till att justera protokollet. 

 

4. Deltagarförteckning upprättades vid ankomst, 32 fastigheter var representerade. 

 

5. Fastställdes att stämman hade blivit behörigen utlyst. Dagordningen fastställdes. 

 

6. Lars Boman och styrelsen föredrog förvaltningsberättelsen för 20230401–20240431. 

 

7. Stefan Hermansson föredrog Revisionsberättelse. 

 

8. Stämman beslutade att fastställa resultat- och balansräkningen samt resultatdisposition. 

 

9. Stämman beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

 

10. Inga inkomna motioner. 

 

11. Styrelsen föredrog följande förslag 

A. Höjning av ersättning till styrelsen och interna revisorer till ett belopp av sek 35 000/ år. 

Stämman biföll förslaget. 

 

12. Ersättning till styrelse samt internrevisorer beslöts uppgå till 35 000 per år. 

 

13. Styrelsen föredrog verksamhetsplan och budget 2024/2025 

 

-  Medlem tog upp frågan ang. kostnader att förbättra vägen där det kan vara så att en 

enskild fastighet är ansvarig. Medlem önskar skyndsam hantering. Styrelsen bevakar 

frågan 

- Medlem tog upp frågan om att få ner hastigheten på våra vägar. Föreningens 

vägansvarige förklarade att vi i och med vägbidragen måste ta bort 20 km skyltningen på 

Aspövägen. Andra lösningar som tex digitala fartskyltar likt de på Högmarsövägen kan 

eventuellt vara alternativ. 

- Medlem föreslog att det skulle skyltas vid bron. Styrelsen svarade att det inte behövdes 

då bron ej innebär någon risk enligt vidtalad konsult. 



 
 

- Medlem tog upp frågan ang. vassröjning på flera ställen runt ön. Styrelsen säkerställer att 

underleverantören har korrekta kartor. 

- Medlem frågade om man kunde betala extra för att få vass röjd utanför sin tomt. 

Styrelsen lämnar kontaktuppgifter till entreprenör till medlem. 

- Medlem informerade om skada på badbryggan. Styrelsen ser till att den åtgärdas 

 

14. Verksamhetsplanen beslutades enligt styrelsens förslag. 

 

15. Stämman beslutade att godkänna debiteringslängden. 

 

16. Val av styrelseordförande, ledamöter och suppleanter 

 

Lars Boman, Aspövägen 27  Ordförande  Omvald till 2025 

Bo Engervall, Aspövägen 51  Ledamot Omvald till 2026 

Daniela Höijer, Aspövägen 25  Ledamot Omval till 2026 

Kristina Lager, Kattrumpans väg 19  Ledamot Vald till 2025 

Sonja Rendert, Kikängsviken 9  Ledamot Vald till 2025 

Britt Cederlöf Gustavsson, Aspövägen 19 Ledamot Nyvald till 2026 

17. Anna Karlström, Kattrumpans väg 16 Suppleant Omvald till 2025 

18. Stefan Löwenthal, Aspövägen 17  Suppleant Omvald till 2025 

 

 

19. Val av internrevisor 

Peter David, Kattrumpans väg 10,  Internrevision  Omvald till 2025 
Jenny Aldensand, Kattrumpans väg 15 Suppleant  Omvald till 2025 
 

20. Val av valberedning  

Stefan Hermansson, Aspövägen 41  Valberedare Omvald till 2025 

Jenny Aldensand, Kattrumpans väg 15, Valberedare Omvald till 2025 

 

21. Övriga frågor: 

- Förslag om en gemensam städdag. Styrelsen återkommer i frågan. 

- Medlem bad styrelsen förklara varför man inte ansåg sig kunna genomföra förra årets 

antagna motion angående bastun på kattrumpan (sänkt avgift samt insyn i verksamhet).. 

Medlem saknar formellt svar på förra årets motion angående bastun på Kattrumpan. 

Styrelsen redogjorde inte för den faktiska orsaken på mötet, då styrelsen anser frågan 

besvarad och utagerad. Medlem upplever att motionen är fortsatt giltig och vill föra det till 

protokollet 

 

 



 
 

 

 

22. Meddelas att justerat protokoll från stämman skickas till medlemmarna inom 14 dagar med 

e-post eller med brev om e-post saknas. 

 

 

 

 

 

 

 

 


